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 PROTOKOLL 2025-02-19  1(9) 

 Ordförandemöte 

  

  

 
Tid: 19 februari 2025 kl. 17.30-19.35 
 
Plats Funktionsrätt Värmlands kansli 
 
Närvarande: 
 
Föreningar: Afasi   Mats Gustafsson 
 Astma o allergi/valberedning Inga-Lill Bjöörn 
 Autism   Joanna Halvardsson 
 Celiaki   Irene Larsson 
 FPS Värmland   Ann-Marie Johansson 
 FUB Värmland/valberedning Anna-Karin Snahr 
 HjärtLung Värmland  Siv Gidlöf 
 ILCO Värmland  Anna-Karin Kihlström 
 Neuro Värmland  Ann Augustsson 
 Njurförbundet   Christer Olsson 
 Osteoporos   Inger Johansson 
 Psoriasis Värmland  Britt Adolfsson 
 Sköldkörtel   Tina Tilly 
 Värmlands Dövas  Elsa Ask 
 RTP   Anita Björcke 
 
Via länk JAG   Josefine Abrahamsson 
 Attention   Elisabeth Odalen Bjord 
 
Funktionsrätt Karlstad    Wanja Asplund 
 Grums   Birgitta Gauffin 
 
Styrelsen: ordförande   Monica Ekström 
 vice ordförande  Eva Stjernström 
 Ekonomi   Kent Wallin 
 ledamot   Helena Pettersson 
 ledamot   Helena Jonasson 
 Tjänstgörande ersättare  Susanna Lindgren 
 ersättare   Linda Hansen Grundel 
 ersättare   Örjan Arwidsson 
 
Inbjuden: Strokeföreningen (ny medlem) Anna Käll 
 
I tjänsten: 1:e ombudsman  Stefan Sjökvist 
 Ombudsman   Emma Lindh 
 Två teckentolkar 
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Monica Ekström hälsar välkommen. 
 
 

 
§ 1 
Mötet öppnas 

 
Närvarande var 18 medlemsföreningar varav två på länk, åtta 
styrelseledamöter, en revisor, två från kommunernas 
Funktionsrätt och två ombudsmän. 
 
Mötet beslutade 
 
att fastställa närvarolistan där 18 är röstberättigade. 
 

 
§ 2 
Upprop 

 
Mötet beslutade 
 
att utse Britt Adolfsson, Psoriasisföreningen att justera 
protokollet. 
 

 
§ 3 
Val av justerare  

 
Mötet beslutade 
 
att godkänna föreslagna dagordning. 
 

 
§ 4 
Dagordning 

 
Annelie Norström, utvecklingsledare och samordnare 
patientsäkerhetsenheten område vårdkvalitet, är inbjuden att 
tala om PNU (patient och närstående utbildning). 
 
Samarbete mellan patienten och vårdpersonal medför säkrare 
vård. Forskning och erfarenhet visar att samarbete ökar 
förmågan för patienten att bemästra sin livssituation och också 
ökar livskvaliteten för patienten och närstående. 
 
Metoden finns i Norge och Danmark och ett nätverk finns. 
Ursprungligen kommer metoden från Norge. 
 
En patient- och närståendeutbildning vänder sig till den som 
lever med sjukdom, skada, ohälsa eller funktionsnedsättning. 
Den vänder sig också till närstående. Innehållet och gäster 
anpassas efter deltagarens behov, diskussioner, reflektioner 
kombineras med kortare information. 
Målet med utbildningen är att på ett bättre sätt kunna bemästra 
och hantera vardagen. 
 
 

 
§ 5 
Kvällens gäst 
Annelie Norström, 
Region Värmland 
 
PNU 
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Pågående PNU under våren: 
 
Att leva med: Bipolär diagnos (halvt digitalt), Förvärvad 
hjärntrötthet, Obesitas gastric sleeve (Torsby), Migrän, 
Parkinson, MS, Förvärvad synskada och Munhålecancer. 
 
Planerade utbildningar: Medfödd synskada, Förlossningsskada, 
Diabetes typ1, Språkstörning/Afasi, Myelom och Könsdysfori 
 
Finns att läsa mer om PNU på 1177 
https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig-
--narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/ 
 
Efter föredragningen gavs möjlighet att ställa frågor. Svaren på 
dessa var: 
 
Resultaten är svåra att mäta men leder ofta till en tryggare 
tillvaro. 
 
Varje träff är cirka två timmar och man träffas vid fyra till fem 
tillfällen, 
 
Viktigt att föreningarna kontaktar klinikerna själva och ställer 
krav på att starta upp PNU. 
 
 
Monica Ekström tackade för en informerande föreläsning och 
uppmanade föreningarna ta med sig den till sina föreningar. 
 

 
Monica Ekström underströk att det är glädjande att kunna 
berätta att Strokeföreningen har ansökt om medlemskap i 
Funktionsrätt Värmland. 
 
De har inkommit med de handlingar som krävs för att söka 
medlemskap. Styrelsen har behandlat ansökan och föreslår 
Ordförandemötet att bevilja medlemskap i Funktionsrätt 
Värmland. 
 
Anna Käll, Strokeföreningen tackade för att hon fick komma 
och hon presenterade föreningen som startade 2024. Hon lyfte 
även behovet av fler instruktörer för Ronnie Gardiner-Metoden 
(RGM), en metod att träna simultanförmågan. Utbildningar i 
metoden kommer närmast att ske nu i mars. 
 

 
§6  
Ny medlem i 
Funktionsrätt 
Värmland 

 B
A,

 M
E,

 S
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 7

fit
w

4d


https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig---narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/
https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig---narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/


 PROTOKOLL 2025-02-19  4(9) 

 Ordförandemöte 

  

  

Ordförandemötet beslutade 
 
att godkänna Strokeföreningen som medlemmar i 
Funktionsrätt Värmland. 
 
 

Stefan Sjökvist informerade att Funktionsrätt Värmland 
kommer skicka ut en uppmaning till alla föreningar men 
särskilt de som enbart har en länsförening. Föreningarna måste 
ta ansvaret för att vi tillsammans får i gång samverkan i de råd 
som finns i länets 16 kommuner. Vi har en 
Funktionsrättskonvention att luta oss emot och vill vi uppnå 
tillgänglighet måste vi tillsammans ta ansvar. 

Linda Hansen Grundel informerade om att hon påverkat sin 
kommunen att begära in kontaktuppgifter från föreningar och 
nu fått svar från mer än 25 föreningar. Funktionsrätt Värmland 
var behjälpliga och skickade ut förfrågan i ordförandegruppen. 

Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till 
handlingarna. 
 

 
§ 7  
Dialog om 
samverkan i 
kommunerna 

 
Stefan Sjökvist informerade att Region Värmland jobbar med 
att förenkla och förbättra underlagen och handledningarna till 
de bidrag som finns att söka för Funktionsrättsrörelsen. 
 
Det handlar om verksamhetsbidrag, projekt- och 
arrangemangsbidrag och de ändamålsenliga bidragen 
lönebidrag, startbidrag samt bidrag för badverksamhet. 
 
Från och med i vår kommer alla ansökningar och redovisningar 
av beviljade bidrag att göras digitalt, på samma sätt som 
ansökan om verksamhetsbidragen lämnades förra året. 
 
På regionens hemsida finns information och länkar till 
ansökningarna. Det finns en handledning med de frågor som 
ska besvaras, vilka tidsperioder som gäller samt annan 
information kopplat till bidragen. Handledningen ska ses som 
ett stöd och för att vi ska kunna förbereda oss vad som kommer 
att efterfrågas när vi fyller i ansökan eller redovisningen. Även 
funktionsrättsbrevlådan finns om vi behöver mer hjälp. 
 

 
§ 8 
Information om 
att söka 
projekt/aktivitetsb
idrag i Region 
Värmland 
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Stefan har fått testa och komma med synpunkter på formulären 
så förhoppningsvis kommer de att bli enkla och tydliga att 
använda. 
  
Detta är första steget att göra bidragen helt digital från ansökan 
till utbetalning för Region Värmland. Arbetet har även varit ett 
tillfälle att se över frågorna i formulären så att de stämmer 
överens med den riktlinje för bidragen som politikerna 
beslutade om 2024. 
 
Ordförandemötet beslutade  
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 

 
Monica Ekström informerade om de planerade utbildningarna 
som vi enligt verksamhetsplanen ska prioritera. För att 
möjliggöra för flera att närvara vid utbildningarna kommer 
även Funktionsrätt Värmland stå för resor och eventuella 
förlorad arbetsförtjänst för deltagarna. De båda utbildningarna 
kommer även att erbjudas i höst. 
 

a. Företrädarutbildningen inbjuds till måndag den 24 mars 

2025 klockan 9.00 – 16.00 på Funktionsrätt. 

 

b. Funktionsrättskonventionen i fokus, vägen till 

inkludering lördag den 12 april kl. 10.00-14.00 

 

c.    Stefan Sjökvist informerade om årsmötet/vårfesten och 

uppmanade föreningarna att anmäla sig. Datumet är den 

16 april 2025 kl 17.00 – ca 20.00 på Gustaf Fröding, tre 

inbjudna från varje förening och vill ni vara fler är det till 

självkostnadspris för maten. 

Malte Hallqvist uppträder. 

 
 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 
 
 

 
§ 9 
Planerade 
utbildningar. 
 
a. 
Företrädarutbildni
ngen 24 mars 
 
b. 
Funktionsrättskon
ventionen 12/4 
 
c. årsmöte/vårfest 
16 april 
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a. Rådet för funktionsrätt: Eva Stjernström rapporterade att 
rådet är där vi träffar politikerna. Där kan vi lyfta de riktigt 
övergripande frågorna. Via rådet fick vi även en inbjudan att 
träffa post o telestyrelsen när de var i Värmland och 
diskuterade digital tillgänglighet. Vi poängterade vikten av att 
säkerställa tillgängligheten för de personer som aldrig kommer 
att bli digitala 
En beredningsgrupp införför Rådet beslutar gemensamt om 
dagordningen för Rådet. Nästa möte med Rådet är den 13 mars. 
Om någon förening har något som ni tycker vi bör ta upp så hör 
er till Stefan. 
 
b. Kollektivtrafik: Kent Wallin rapporterade om mötet i 
december samt mötet igår den 18/2 som handlade om 
upphandlingen av busstrafiken som ska vara klar 2027. En ny 
servicetrafik kommer även införas 1 maj 2025. Busstrafiken i 
länet och stadstrafiken i Karlstad är nu gemensam. Ny 
linjetrafikskarta kommer att starta den 18 augusti och som det 
verkar bli bättre för de resande. 
 
Anna-Karin Snahr upplyste om att den dåliga WiFi-
uppkopplingen på bussarna ställer till problem för skolelever 
på landsbygden när de ska använda bussappen.  
 
c. Avgifter: Stefan Sjökvist rapporterade att inga möten har 
skett sedan våren 2024. Stefan har varit i kontakt med Region 
Värmland och vi kommer att bli kallade till möte och känslan är 
att vi måste förklara varför denna grupp finns, vissa 
avgiftshöjningar har skett utan samverkan med oss. 
 
d. Kultur och fritid: Anna-Karin Snahr rapporterade att vi 
fått medverkat och fått information kring Värmlands 
kulturplan och biblioteksplan. Det är viktigt att vi har med 
Funktionsrättskonventionen i arbetet. 
 
e. Skola/bildning: Susanna Lindgren rapporterade att ny 
ledamot är utsedd. Tyvärr visade det sig att när vi informerade 
om att styrelsen utsett ny ledamot hade hon avgått av 
familjeskäl. Vilket nu innebär att styrelsen måste söka en ny 
ledamot. 
 
 
 
 
 

 
§ 10 
Rapporter a - k 
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f. Hälso- och sjukvård: Monica Ekström rapporterade att vi 
har interna förmöte där vi sammanställer frågor som vi vill 
belysa vid mötet. Senaste mötet var den 11 februari. Vi tog då 
bl.a. upp frågan om stängningen av rehab bassängerna där vi 
blivit varse att samtliga att-satser i beslutet inte är 
kommunicerade till berörda verksamheter. Vi förväntar oss nu 
att hela beslutet kommuniceras ut och att vi till nästa möte får 
svar på hur frågorna ska hanteras. Andra frågor vi berörde var 
hur övergången från barnhabilitering till vuxenhabiliteringen 
fungerar. Hur långt Region Värmland är i omorganisationen 
med psykiatrin, och hur man arbetar med att få bukt på de allt 
för långa väntetiderna på elrullstolar. 
 
En fråga som vi sparade var cancerrehabiliteringen. 
 
Inga Lill Bjöörn ställde frågan om vad som händer med God 
och Nära vård? Monica Ekström lovade att vi tar med oss den 
frågan till nästa samverkansmöte och uppmanade föreningarna 
att gärna inkomma med frågor eller annat som de tycker är 
viktigt att vi samverkar med hälso- och sjukvården om. Skicka 
detta till Stefan. 
 
g. Nya CSK: Stefan Sjökvist rapporterade från gruppens 
senaste möte som var i nya byggkontoret vid CSK. Denna 
samverkansgrupp är ett bra exempel på hur samverkan ska 
fungera. Gruppen får del av avstegen från byggnormen som nu 
kan ske på det som tillfälligt byggs om. 
 
h. Monica Ekström rapporterade att det panelsamtal som var 
den 5 december för att uppmärksamma den Internationella 
funktionsrättsdagen kommer snart att finnas på vår hemsida att 
ta del av. 
 
i. Monica Ekström rapporterade om den tredagars utbildningen 
hon deltagit i på Dömle, Regional ledning i kris och krig. En ny 
utbildning där Värmland var pilot län. Arrangörer var 
Länsstyrelsen, Försvarsmakten och krigshögskolan. 
Deltagarna kom från länets samtliga kommuner, regionen, 
näringslivet, media och civilsamhället. 
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j. Stefan Sjökvist rapporterade att Louise Atterstad har kallat 
Funktionsrätt till samverkansmöte mellan oss och 
Rehabiliteringen/Specialistvård CSK, Rehabiliteringsenheterna 
i Arvika och Torsby samt Primärvårdsrehabiliteringen. Från oss 
bör någon från Neuro, Parkinson, Reumatikerna, 
cancerföreningarna och Stroke samt eventuellt någon från 
styrelsen delta. Vilka som ska delta måste beslutas under våren. 
Funktionsrätt Värmland skriver till föreningarna och har en 
dialog. Mötet kommer att ske digitalt måndagen den 19 maj. 
 
k. Eva Stjernström rapporterade från mötet med MR nätverket 
Värmland. Ett mingel kommer att genomföras den 15 maj på 
eftermiddagen. Föreningar som önskar kommer att ha något 
som kallas miniseminarium vilket innebär att vi behöver ha en 
fråga som vi ska diskutera. Vi ser därför gärna att föreningarna 
återkommer om det finns någon viktiga fråga som vi ska lyfta. 
Skicka detta till Stefan. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga rapporterna till handlingarna 
 

a. Stefan Sjökvist informerade om att Värmlands dövas 
länsförening sedan den 7 januari hyr kontor hos oss och Anna 
Eriksson som arbetar för föreningen är ny medarbetare på 
kansliet. 
 
Även Hotell- och Restaurangfacken har flyttat in. Calle Leijon 
arbetar heltid som assistent och är således även han ny på 
kansliet. 
 
Dessutom har två organisationer börjat hyra våra möteslokaler 
på prov. 
 
Det är Röda Korsets Karlstadskrets som kommer att vara i våra 
lokaler med möten och verksamhet under första halvåret 2025. 
Fungerar det bra kommer det att bli en fortsättning och de är 
även intresserade att få hyra ett kontor hos oss. 
 
Även Lions Karlstad kommer att vara hos oss under våren med 
kvällsmöte på prov. 
 
Detta innebär att vi kommer att nyttja våra lokaler mer, så tänk 
på att boka lokalerna i tid. 
 
 

 
§ 11 
Info Kansliet 
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b. Anna-Karin Snahr från valberedningen informerade att det 
nu är tid att nominera till Funktionsrätt Värmlands styrelse. Ett 
nomineringsbrev är utskickat från Funktionsrätt till samtliga 
ordförande. 
Hon uppmanade att gå hem till föreningarna och fundera på 
vilka som vill engagera sig. Skicka nomineringarna till Anna-
Karin. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 

 
Anna-Karin Kihlström, ILCO uppmanade alla att med 
hänvisning till krisberedskap ta vårt eget ansvar och titta på 
vad vi själva kan bidra med för att vara så förberedda som 
möjligt vid en eventuell kris. 
 
Bland annat uppmanas vi ha ett läkemedel hemma för att klara 
oss i 30 dagar.  
https://www.socialstyrelsen.se/medicin-for-en-manad/ 
 
Andra webbsidor att kolla på.  
Försvarsutbildarna: www.forsvarsutbildarna.se 
MSB: www.msb.se 
En myndighetsgemensam sid: www.krisinformation.se 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 

 
§ 12 
Övriga frågor 

 
Monica tacka alla för deltagandet vid kvällens möte och 
förklarade ordförandemötet för avslutat 
 

 
§ 13 
Avslutning 

 
 
________________________  ____________________________ 
Monica Ekström   Britt Adolfsson 
Mötesordförande   justerare 
 
 
______________________ 
Stefan Sjökvist 
Sekreterare 
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Tid: 19 februari 2025 kl. 17.30-19.35 
 
Plats Funktionsrätt Värmlands kansli 
 
Närvarande: 
 
Föreningar: Afasi   Mats Gustafsson 
 Astma o allergi/valberedning Inga-Lill Bjöörn 
 Autism   Joanna Halvardsson 
 Celiaki   Irene Larsson 
 FPS Värmland   Ann-Marie Johansson 
 FUB Värmland/valberedning Anna-Karin Snahr 
 HjärtLung Värmland  Siv Gidlöf 
 ILCO Värmland  Anna-Karin Kihlström 
 Neuro Värmland  Ann Augustsson 
 Njurförbundet   Christer Olsson 
 Osteoporos   Inger Johansson 
 Psoriasis Värmland  Britt Adolfsson 
 Sköldkörtel   Tina Tilly 
 Värmlands Dövas  Elsa Ask 
 RTP   Anita Björcke 
 
Via länk JAG   Josefine Abrahamsson 
 Attention   Elisabeth Odalen Bjord 
 
Funktionsrätt Karlstad    Wanja Asplund 
 Grums   Birgitta Gauffin 
 
Styrelsen: ordförande   Monica Ekström 
 vice ordförande  Eva Stjernström 
 Ekonomi   Kent Wallin 
 ledamot   Helena Pettersson 
 ledamot   Helena Jonasson 
 Tjänstgörande ersättare  Susanna Lindgren 
 ersättare   Linda Hansen Grundel 
 ersättare   Örjan Arwidsson 
 
Inbjuden: Strokeföreningen (ny medlem) Anna Käll 
 
I tjänsten: 1:e ombudsman  Stefan Sjökvist 
 Ombudsman   Emma Lindh 
 Två teckentolkar 
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Monica Ekström hälsar välkommen. 
 
 


 
§ 1 
Mötet öppnas 


 
Närvarande var 18 medlemsföreningar varav två på länk, åtta 
styrelseledamöter, en revisor, två från kommunernas 
Funktionsrätt och två ombudsmän. 
 
Mötet beslutade 
 
att fastställa närvarolistan där 18 är röstberättigade. 
 


 
§ 2 
Upprop 


 
Mötet beslutade 
 
att utse Britt Adolfsson, Psoriasisföreningen att justera 
protokollet. 
 


 
§ 3 
Val av justerare  


 
Mötet beslutade 
 
att godkänna föreslagna dagordning. 
 


 
§ 4 
Dagordning 


 
Annelie Norström, utvecklingsledare och samordnare 
patientsäkerhetsenheten område vårdkvalitet, är inbjuden att 
tala om PNU (patient och närstående utbildning). 
 
Samarbete mellan patienten och vårdpersonal medför säkrare 
vård. Forskning och erfarenhet visar att samarbete ökar 
förmågan för patienten att bemästra sin livssituation och också 
ökar livskvaliteten för patienten och närstående. 
 
Metoden finns i Norge och Danmark och ett nätverk finns. 
Ursprungligen kommer metoden från Norge. 
 
En patient- och närståendeutbildning vänder sig till den som 
lever med sjukdom, skada, ohälsa eller funktionsnedsättning. 
Den vänder sig också till närstående. Innehållet och gäster 
anpassas efter deltagarens behov, diskussioner, reflektioner 
kombineras med kortare information. 
Målet med utbildningen är att på ett bättre sätt kunna bemästra 
och hantera vardagen. 
 
 


 
§ 5 
Kvällens gäst 
Annelie Norström, 
Region Värmland 
 
PNU 
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Pågående PNU under våren: 
 
Att leva med: Bipolär diagnos (halvt digitalt), Förvärvad 
hjärntrötthet, Obesitas gastric sleeve (Torsby), Migrän, 
Parkinson, MS, Förvärvad synskada och Munhålecancer. 
 
Planerade utbildningar: Medfödd synskada, Förlossningsskada, 
Diabetes typ1, Språkstörning/Afasi, Myelom och Könsdysfori 
 
Finns att läsa mer om PNU på 1177 
https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig-
--narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/ 
 
Efter föredragningen gavs möjlighet att ställa frågor. Svaren på 
dessa var: 
 
Resultaten är svåra att mäta men leder ofta till en tryggare 
tillvaro. 
 
Varje träff är cirka två timmar och man träffas vid fyra till fem 
tillfällen, 
 
Viktigt att föreningarna kontaktar klinikerna själva och ställer 
krav på att starta upp PNU. 
 
 
Monica Ekström tackade för en informerande föreläsning och 
uppmanade föreningarna ta med sig den till sina föreningar. 
 


 
Monica Ekström underströk att det är glädjande att kunna 
berätta att Strokeföreningen har ansökt om medlemskap i 
Funktionsrätt Värmland. 
 
De har inkommit med de handlingar som krävs för att söka 
medlemskap. Styrelsen har behandlat ansökan och föreslår 
Ordförandemötet att bevilja medlemskap i Funktionsrätt 
Värmland. 
 
Anna Käll, Strokeföreningen tackade för att hon fick komma 
och hon presenterade föreningen som startade 2024. Hon lyfte 
även behovet av fler instruktörer för Ronnie Gardiner-Metoden 
(RGM), en metod att träna simultanförmågan. Utbildningar i 
metoden kommer närmast att ske nu i mars. 
 


 
§6  
Ny medlem i 
Funktionsrätt 
Värmland 



https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig---narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/

https://www.1177.se/Varmland/sa-fungerar-varden/anhorig---narstaende/patient--och-narstaendeutbildning/
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Ordförandemötet beslutade 
 
att godkänna Strokeföreningen som medlemmar i 
Funktionsrätt Värmland. 
 
 


Stefan Sjökvist informerade att Funktionsrätt Värmland 
kommer skicka ut en uppmaning till alla föreningar men 
särskilt de som enbart har en länsförening. Föreningarna måste 
ta ansvaret för att vi tillsammans får i gång samverkan i de råd 
som finns i länets 16 kommuner. Vi har en 
Funktionsrättskonvention att luta oss emot och vill vi uppnå 
tillgänglighet måste vi tillsammans ta ansvar. 


Linda Hansen Grundel informerade om att hon påverkat sin 
kommunen att begära in kontaktuppgifter från föreningar och 
nu fått svar från mer än 25 föreningar. Funktionsrätt Värmland 
var behjälpliga och skickade ut förfrågan i ordförandegruppen. 


Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till 
handlingarna. 
 


 
§ 7  
Dialog om 
samverkan i 
kommunerna 


 
Stefan Sjökvist informerade att Region Värmland jobbar med 
att förenkla och förbättra underlagen och handledningarna till 
de bidrag som finns att söka för Funktionsrättsrörelsen. 
 
Det handlar om verksamhetsbidrag, projekt- och 
arrangemangsbidrag och de ändamålsenliga bidragen 
lönebidrag, startbidrag samt bidrag för badverksamhet. 
 
Från och med i vår kommer alla ansökningar och redovisningar 
av beviljade bidrag att göras digitalt, på samma sätt som 
ansökan om verksamhetsbidragen lämnades förra året. 
 
På regionens hemsida finns information och länkar till 
ansökningarna. Det finns en handledning med de frågor som 
ska besvaras, vilka tidsperioder som gäller samt annan 
information kopplat till bidragen. Handledningen ska ses som 
ett stöd och för att vi ska kunna förbereda oss vad som kommer 
att efterfrågas när vi fyller i ansökan eller redovisningen. Även 
funktionsrättsbrevlådan finns om vi behöver mer hjälp. 
 


 
§ 8 
Information om 
att söka 
projekt/aktivitetsb
idrag i Region 
Värmland 
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Stefan har fått testa och komma med synpunkter på formulären 
så förhoppningsvis kommer de att bli enkla och tydliga att 
använda. 
  
Detta är första steget att göra bidragen helt digital från ansökan 
till utbetalning för Region Värmland. Arbetet har även varit ett 
tillfälle att se över frågorna i formulären så att de stämmer 
överens med den riktlinje för bidragen som politikerna 
beslutade om 2024. 
 
Ordförandemötet beslutade  
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 


 
Monica Ekström informerade om de planerade utbildningarna 
som vi enligt verksamhetsplanen ska prioritera. För att 
möjliggöra för flera att närvara vid utbildningarna kommer 
även Funktionsrätt Värmland stå för resor och eventuella 
förlorad arbetsförtjänst för deltagarna. De båda utbildningarna 
kommer även att erbjudas i höst. 
 


a. Företrädarutbildningen inbjuds till måndag den 24 mars 


2025 klockan 9.00 – 16.00 på Funktionsrätt. 


 


b. Funktionsrättskonventionen i fokus, vägen till 


inkludering lördag den 12 april kl. 10.00-14.00 


 


c.    Stefan Sjökvist informerade om årsmötet/vårfesten och 


uppmanade föreningarna att anmäla sig. Datumet är den 


16 april 2025 kl 17.00 – ca 20.00 på Gustaf Fröding, tre 


inbjudna från varje förening och vill ni vara fler är det till 


självkostnadspris för maten. 


Malte Hallqvist uppträder. 


 
 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 
 
 


 
§ 9 
Planerade 
utbildningar. 
 
a. 
Företrädarutbildni
ngen 24 mars 
 
b. 
Funktionsrättskon
ventionen 12/4 
 
c. årsmöte/vårfest 
16 april 
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a. Rådet för funktionsrätt: Eva Stjernström rapporterade att 
rådet är där vi träffar politikerna. Där kan vi lyfta de riktigt 
övergripande frågorna. Via rådet fick vi även en inbjudan att 
träffa post o telestyrelsen när de var i Värmland och 
diskuterade digital tillgänglighet. Vi poängterade vikten av att 
säkerställa tillgängligheten för de personer som aldrig kommer 
att bli digitala 
En beredningsgrupp införför Rådet beslutar gemensamt om 
dagordningen för Rådet. Nästa möte med Rådet är den 13 mars. 
Om någon förening har något som ni tycker vi bör ta upp så hör 
er till Stefan. 
 
b. Kollektivtrafik: Kent Wallin rapporterade om mötet i 
december samt mötet igår den 18/2 som handlade om 
upphandlingen av busstrafiken som ska vara klar 2027. En ny 
servicetrafik kommer även införas 1 maj 2025. Busstrafiken i 
länet och stadstrafiken i Karlstad är nu gemensam. Ny 
linjetrafikskarta kommer att starta den 18 augusti och som det 
verkar bli bättre för de resande. 
 
Anna-Karin Snahr upplyste om att den dåliga WiFi-
uppkopplingen på bussarna ställer till problem för skolelever 
på landsbygden när de ska använda bussappen.  
 
c. Avgifter: Stefan Sjökvist rapporterade att inga möten har 
skett sedan våren 2024. Stefan har varit i kontakt med Region 
Värmland och vi kommer att bli kallade till möte och känslan är 
att vi måste förklara varför denna grupp finns, vissa 
avgiftshöjningar har skett utan samverkan med oss. 
 
d. Kultur och fritid: Anna-Karin Snahr rapporterade att vi 
fått medverkat och fått information kring Värmlands 
kulturplan och biblioteksplan. Det är viktigt att vi har med 
Funktionsrättskonventionen i arbetet. 
 
e. Skola/bildning: Susanna Lindgren rapporterade att ny 
ledamot är utsedd. Tyvärr visade det sig att när vi informerade 
om att styrelsen utsett ny ledamot hade hon avgått av 
familjeskäl. Vilket nu innebär att styrelsen måste söka en ny 
ledamot. 
 
 
 
 
 


 
§ 10 
Rapporter a - k 
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f. Hälso- och sjukvård: Monica Ekström rapporterade att vi 
har interna förmöte där vi sammanställer frågor som vi vill 
belysa vid mötet. Senaste mötet var den 11 februari. Vi tog då 
bl.a. upp frågan om stängningen av rehab bassängerna där vi 
blivit varse att samtliga att-satser i beslutet inte är 
kommunicerade till berörda verksamheter. Vi förväntar oss nu 
att hela beslutet kommuniceras ut och att vi till nästa möte får 
svar på hur frågorna ska hanteras. Andra frågor vi berörde var 
hur övergången från barnhabilitering till vuxenhabiliteringen 
fungerar. Hur långt Region Värmland är i omorganisationen 
med psykiatrin, och hur man arbetar med att få bukt på de allt 
för långa väntetiderna på elrullstolar. 
 
En fråga som vi sparade var cancerrehabiliteringen. 
 
Inga Lill Bjöörn ställde frågan om vad som händer med God 
och Nära vård? Monica Ekström lovade att vi tar med oss den 
frågan till nästa samverkansmöte och uppmanade föreningarna 
att gärna inkomma med frågor eller annat som de tycker är 
viktigt att vi samverkar med hälso- och sjukvården om. Skicka 
detta till Stefan. 
 
g. Nya CSK: Stefan Sjökvist rapporterade från gruppens 
senaste möte som var i nya byggkontoret vid CSK. Denna 
samverkansgrupp är ett bra exempel på hur samverkan ska 
fungera. Gruppen får del av avstegen från byggnormen som nu 
kan ske på det som tillfälligt byggs om. 
 
h. Monica Ekström rapporterade att det panelsamtal som var 
den 5 december för att uppmärksamma den Internationella 
funktionsrättsdagen kommer snart att finnas på vår hemsida att 
ta del av. 
 
i. Monica Ekström rapporterade om den tredagars utbildningen 
hon deltagit i på Dömle, Regional ledning i kris och krig. En ny 
utbildning där Värmland var pilot län. Arrangörer var 
Länsstyrelsen, Försvarsmakten och krigshögskolan. 
Deltagarna kom från länets samtliga kommuner, regionen, 
näringslivet, media och civilsamhället. 
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j. Stefan Sjökvist rapporterade att Louise Atterstad har kallat 
Funktionsrätt till samverkansmöte mellan oss och 
Rehabiliteringen/Specialistvård CSK, Rehabiliteringsenheterna 
i Arvika och Torsby samt Primärvårdsrehabiliteringen. Från oss 
bör någon från Neuro, Parkinson, Reumatikerna, 
cancerföreningarna och Stroke samt eventuellt någon från 
styrelsen delta. Vilka som ska delta måste beslutas under våren. 
Funktionsrätt Värmland skriver till föreningarna och har en 
dialog. Mötet kommer att ske digitalt måndagen den 19 maj. 
 
k. Eva Stjernström rapporterade från mötet med MR nätverket 
Värmland. Ett mingel kommer att genomföras den 15 maj på 
eftermiddagen. Föreningar som önskar kommer att ha något 
som kallas miniseminarium vilket innebär att vi behöver ha en 
fråga som vi ska diskutera. Vi ser därför gärna att föreningarna 
återkommer om det finns någon viktiga fråga som vi ska lyfta. 
Skicka detta till Stefan. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga rapporterna till handlingarna 
 


a. Stefan Sjökvist informerade om att Värmlands dövas 
länsförening sedan den 7 januari hyr kontor hos oss och Anna 
Eriksson som arbetar för föreningen är ny medarbetare på 
kansliet. 
 
Även Hotell- och Restaurangfacken har flyttat in. Calle Leijon 
arbetar heltid som assistent och är således även han ny på 
kansliet. 
 
Dessutom har två organisationer börjat hyra våra möteslokaler 
på prov. 
 
Det är Röda Korsets Karlstadskrets som kommer att vara i våra 
lokaler med möten och verksamhet under första halvåret 2025. 
Fungerar det bra kommer det att bli en fortsättning och de är 
även intresserade att få hyra ett kontor hos oss. 
 
Även Lions Karlstad kommer att vara hos oss under våren med 
kvällsmöte på prov. 
 
Detta innebär att vi kommer att nyttja våra lokaler mer, så tänk 
på att boka lokalerna i tid. 
 
 


 
§ 11 
Info Kansliet 
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b. Anna-Karin Snahr från valberedningen informerade att det 
nu är tid att nominera till Funktionsrätt Värmlands styrelse. Ett 
nomineringsbrev är utskickat från Funktionsrätt till samtliga 
ordförande. 
Hon uppmanade att gå hem till föreningarna och fundera på 
vilka som vill engagera sig. Skicka nomineringarna till Anna-
Karin. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 


 
Anna-Karin Kihlström, ILCO uppmanade alla att med 
hänvisning till krisberedskap ta vårt eget ansvar och titta på 
vad vi själva kan bidra med för att vara så förberedda som 
möjligt vid en eventuell kris. 
 
Bland annat uppmanas vi ha ett läkemedel hemma för att klara 
oss i 30 dagar.  
https://www.socialstyrelsen.se/medicin-for-en-manad/ 
 
Andra webbsidor att kolla på.  
Försvarsutbildarna: www.forsvarsutbildarna.se 
MSB: www.msb.se 
En myndighetsgemensam sid: www.krisinformation.se 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 


 
§ 12 
Övriga frågor 


 
Monica tacka alla för deltagandet vid kvällens möte och 
förklarade ordförandemötet för avslutat 
 


 
§ 13 
Avslutning 


 
 
________________________  ____________________________ 
Monica Ekström   Britt Adolfsson 
Mötesordförande   justerare 
 
 
______________________ 
Stefan Sjökvist 
Sekreterare 


 


 



https://www.socialstyrelsen.se/medicin-for-en-manad/

http://www.forsvarsutbildarna.se/

http://www.msb.se/

http://www.krisinformation.se/
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